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Abstract (en)
The sighting device is used for weapons, the targets of which are at changing distances and the projectiles of which have a curved trajectory. The
distances determined by a rangefinder (9) are transmitted as data to an exchangeable memory (12) and in this are correlated with the data of the
ballistic trajectory (2). A signal resulting from this so activates a row of diodes (13) that the corresponding diode (16) in the beam path (15) of the
optical part lights up. The point of aim and the point of impact are thus brought into coincidence. The data of the most diverse ballistic trajectories
can be entered in the memory. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Zieleinrichtung wird für Waffen eingesetzt deren Ziele sich in wechselnden Entfernungen befinden und deren Projektile eine gekrümmte
Flugbahn aufweisen. Die von einem Entfernungsmesser (9) ermittelten Entfernungen werden als Daten an ein auswechselbarer Speicher (12)
weitergegeben und in diesem mit den Daten der ballistischen Flugbahn (2) zur Korrelation gebracht. Ein daraus resultierendes Signal steuert
eine Diodenzeile (13) so an, dass die entsprechende Diode (16) im Strahlengang (15) des optischen Teils aufleuchtet. Somit wird Haltepunkt und
Treffpunkt zur Deckung gebracht. Dem Speicher können die Daten der verschiedensten ballistischen Flugbahnen eingegeben werden.
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